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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Mats Gerdau  

Vad kommer överbyggnaden över Värmdöleden att kosta skattebetalarna i Nacka? 

I planen för Nacka bygger stad så ingår det en överbyggnad av motorleden mot Värmdö nära Nacka 
Forum. Vanligtvis så finansieras Nackas exploateringskostnader av de byggföretag som köper mark 
men i detta fall är det inte praktiskt möjligt att bygga på själva överbyggnaden så finansieringen 
måste bli på annat sätt.  

En omgivande nära bebyggelse planeras i Ryssbergen tyvärr och annan ny bebyggelse på den södra 
sidan. All ny bebyggelse belastas av kostnader för exploatering som byggföretagen kan tänkas dra 
nytta av. Ännu har inga summor oss veterligt presenterats för överbyggnaden vilket kan vara av  
intresse för Nackas invånare och för politiken. Överbyggnaden är tänkt att bli ett parkliknande 
område som ska förbinda norra och södra sidan över Värmdöleden.  

Nackalistan undrar 

- Vad kommer överbyggnaden preliminärt att kosta  

- Om detta ännu inte är räknat på, varför är det så? 

- Kommer Nackas långsiktiga ekonomi att klara denna satsning? 

- Är planen huggen i sten eller finns det ändringspotential?  
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